
Zápisnica zo stretnutia senátorov AS FPEDAS k prerokovaniu návrhu rozpočtu 
 
Dňa: 24.04.2025 

Miesto a čas rokovania: BF009 o 8:00 hod.  
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  je prítomných 7 senátorov AS FPEDAS  

Hostia: podľa prezenčnej listiny (2) 
 
Pani predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. otvorila 
stretnutie senátorov ku návrhu rozpočtu a privítala hostí, senátorov a pána dekana prof. Ing. 
Miloša Poliaka, PhD., ktorému následne odovzdala slovo. Pán dekan podrobne odprezentoval 
návrh rozpočtu Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov na rok 2025.  
V rámci diskusie vystúpil pán prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD.,  Mgr. Patrik Böhm, PhD., 
doc. JUDr. Ing. Alena Novák Sedláčková, PhD. Pán dekan zodpovedal všetky otázky položené 
v diskusií. Senátori sa zhodli, že medzi predstavením rozpočtu a rokovaním senátu musia 
nabudúce nechať viac dní, aby sa mohli podrobnejšie oboznámiť s materiálom.  
Návrh rozpočtu bol prerokovaný a senátorom bude zaslaná prezentácia v excel formáte. Tento 
odprezentovaný materiál bude k dispozícii u senátorov.  
Návrh rozpočtu FPEDAS pre rok 2025 bude následne predložený na schválenie na riadnom 
zasadnutí akademického senátu dňa 28.04.2025 o 10:00 hod. v BF009.   

 

 

24.04.2025 

Zápisnicu vyhotovil: Ing. Vladimír Šalaga, PhD. 

overila: doc. Ing. JUDr. Alena Novák Sedláčková, PhD. 


